
Zápis z porady vedení konané dne 9. 6. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Dostál, Holub, Bartošek, 

Matyska, Křenek, Malinka, Veselý, Račanský, Ledvinka 

 

1. Schůzka s projektovou podporou 

 Základní informace podána formou prezentace (Otto Dostál a Iva Krejčí) 

o Diskuse o potřebnosti webových stránek pro evidenci platných a aktuálních 

výzev i případné historie. Nutná přidaná hodnota projektové podpory, ne pouze 

samotný link nebo podobná „přeposlaná“ informace: přidat základní informaci 

o tom, komu je výzva určena, základní podmínky (např. nezbytná spoluúčast 

firmy), doplnění o vlastní případně rektorátní a další analýzy výzvy (rizika, 

vhodnost, finanční omezení typu povinné spoluúčasti apod.). Míra 

rozpracování vhodná úměrně pravděpodobnosti toho, že někdo z ÚVT 

podobnou výzvu využije, není třeba takto rozpracovávat všechny výzvy. 

Nezbytná spolupráce s RMU, funkce rektorátních projektových stránek, 

spolupráce i s jinými týmy projektových podpor (např. CEITEC). Třídění 

informací na stránkách vyplyne postupně ze zkušeností, nutno zvýraznit 

kontaktní e-mailovou adresu projektové podpory na ÚVT.  

o Z diskuse vyplynulo, že personální zajištění administrativy projektů by se měla 

pokrývat z týmu projektové podpory (a tedy divize ekonomicko-provozní), 

nikoli z ostatních divizí. Koordinátoři projektů by si neměli shánět sami 

vhodné osoby. Administrátorem projektu nemusí být osoba, která jej 

administrativně připravovala (realizace projektu může začít i rok po jeho 

podání, může dojít k personálním změnám). Divizní na to upozorní své 

pracovníky.  

o Hojačová a Klimentová informovaly o stáži v Bruselu, získané kontakty zašlou 

na adresu kolegia. 

o Probrány i provozní záležitosti, např. otázka přístupnosti dat 

z INETu/Magionu, které jsou v současné době k dispozici přes aplikace 

dostupné pouze vedoucím pracovníkům. Nezbytná lepší koordinace DIS. 

Probere Krejčí s Kohoutkovou.  

o Otázka vhodného začlenění zejména velkých projektů s lidmi mimo MU 

v rámci organizační struktury ÚVT (např. aktuální začlenění pracovníků 

CERIT-SC formálně jako pracovníci sekretariátu ÚVT není šťastné). 

Vyčlenění speciálního oddělení (pod PED?); Śrubařová probere s Matyskou. 

o Matyska zdůraznil snahu minimalizovat dlouhodobé dohody na bázi projektů 

nad úvazek 1. Preferuje vložit je do úvazku, nikoli nad (neplatí u krátkodobých 

jednorázových činností).  

o Diskutována potřebnost další platební karty. Matyska není proti, Šrubařová 

ověří aktuální pravidla a zejména míru odpovědnosti; reálná potřeba ale není 

vysoká.  

o Diskuse o potřebě mít pohromadě informace pro zajištění 

konferencí/ubytování hostů apod. Krejčí zkonzultuje se Šrubařovou, navrhnou 

společně možné zajištění.  

 



2. Kontrola úkolů z minulé porady 

 Bartošek informoval o schůzce s Rabušicem o Open Access. Rabušic bude 

konzultovat na vedení. Je třeba více naší aktivity, prezentovat co chceme dělat, co 

umíme. Bartošek bude nadále aktivně sledovat.  

 Aktualizace dlouhodobého záměru – Janyška od nás obdržel informace, Matyska zjistí 

aktuální stav.  

 Račanský informoval o schůzce se Zezulou a Matyášem na FI o otázce bezpečnosti, 

sepíší a pošlou mu podklady. Račanský se sejde s Matyskou, prodiskutují financování 

projektu kybernetické bezpečnosti do OP VVV. Koordinaci projektu v oblasti 

kybernetické bezpečnosti musí zajišťovat ÚVT, v případě potřeby se Matyska sejde 

s Matyášem. 

 Matyska informoval o schůzce o e-IROI, zástupci fakult dostaly základní info o 

záměru projektu. 

 Matyska informoval o schůzce s rektorem.  

 Matyska informoval o schůzce s vedoucí odboru pro vnější vztahy a marketing RMU 

Ing. Soukupovou, zdá se, že panuje plná shoda v plánech i strategii práce na tvorbě 

webu MU. Antol se s ní spojí, prodiskutují také financování a možnost našeho 

zapojení do IRP letos a zejména v následujícím roce/letech. Klíčový výběr osoby pro 

digitální marketing, je důležité zapojit ji postupně co nejdříve (nejlépe již před 

aktuálním nástupem na MU). 

 Diskuse o plánech rekonstrukce „Déček“ na FI a důsledků na provoz sálů a optické 

páteře. Stanovisko ředitele – prostory vzniklé další plánovanou etapou dostavby 

objektu na Botanické, byť by byly celé poskytnuty ÚVT, jeho potřebám nestačí. Ty 

jsou výrazně větší, než by tato varianta mohla uspokojit.  

 

3. Ostatní  

 Šrubařová požádala divizní vedoucí, aby dohlédli na zaktualizování pracovních náplní 

do konce srpna. Budou osloveni vedoucí oddělení, divizní dostanou e-maily 

s materiály ke zpracování v kopii.  

 Malé výjezdní zasedání proběhne 13.-14. října 2014 ve Křtinách.  

 23. 6. proběhne schůzka kolegia s knihovníky.  

 Kohoutková informovala o vypsání meziuniverzitního mezioborového rozvojového 

projektu, budeme žádat na Magion. Matyska požádal vedoucí DUP, DKI a případně i 

DVUI o zvážení přípravy meziuniverzitního návrhu v oblasti „odborné“, např. kolem 

vědeckého IT. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


